



編號

Ref. No.:

PA/012/2013

日期

Date:

19/03/2013

香港聯合交易所有限公司

(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

The Stock Exchange of Hong Kong Limited

(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項: 暫停交易所參與者與自動對盤系統聯通的權利
- 莎利士堡證券有限公司

Subject: **SUSPENSION OF THE RIGHT TO ACCESS THE AMS**
- SALISBURY SECURITIES LIMITED

查詢: 參與者一般查詢熱線 (電話: 2840 3626 電子郵箱: trd@hkex.com.hk)

Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline (Tel : 2840 3626 E-mail : trd@hkex.com.hk)**

本交易所知悉，證券及期貨事務監察委員會已根據證券及期貨條例第 204 及 205 條向莎利士堡證券有限公司發出限制通知書。

因此，該公司與本交易所的自動對盤系統聯通的權利已根據《交易所規則》第 704 條即時被暫停，直至另行通告為止。

The Exchange has been informed that the Securities and Futures Commission has issued a restriction notice under sections 204 and 205 of the Securities and Futures Ordinance to Salisbury Securities Limited (the "Company").

As a consequence, the Company's right to access the Automatic Order Matching and Execution System (AMS) of the Exchange has been suspended until further notice under Rule 704 of the Exchange.

參與者服務

副總監

麥寶璇 謹啟

Olivia Mak

Assistant Vice President

Participant Services

香港交易及結算所有限公司
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited